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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for separating perforated tubular web sections, having an advancing mechanism and a tearing-off mechanism.
These have in each case on both sides of the tubular web to be separated opposing rollers or rolls, over which endless conveyor belts run, the rolls
of the tearing-off mechanism being movable in the direction of the tubular web by means of a control element. To prevent any slipping of the web in
the advancing mechanism during the tearing off of tubular web sections, it is provided that the advancing mechanism also has a control element by
means of which the rolls of the advancing mechanism are adjustable in the transverse direction of the tubular web to increase the contact pressure
acting on the tubular web and that this control element of the advancing mechanism is synchronised with the control element of the tearing-off
mechanism. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Trenneinrichtung zum Abtrennen perforierter Schlauchabschnitte mit einem Vorzugswerk, und einem Abreißwerk. Diese
weisen jeweils auf beiden Seiten der zu trennenden Schlauchbahn sich gegenüberliegende Rollen oder Walzen auf, über die endlose Förderbänder
laufen, wobei die Walzen des Abreißwerks über ein Steuerelement in Richtung auf die Schlauchbahn bewegbar sind. Um einen Schlupf der
Bahn im Vorzugswerk während des Abreißens von Schlauchbahnabschnitten zu verhindern, ist es vorgesehen, daß auch das Vorzugswerk ein
Steuerelement aufweist, über das die Walzen des Vorzugswerks zur Erhöhung des auf die Schlauchbahn wirkenden Anpreßdrucks in Querrichtung
zur Schlauchbahn verstellbar sind und daß dies Steuerelement des Vorzugswerks mit dem Steuerelement des Abreißwerks synchronisiert ist.
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